
 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

Statenfractie Partij van de Arbeid 

De heer B.L.M. Maas 

Postbus 90151 

5200 MC  'S-HERTOGENBOSCH 

Onderwerp 
Toename goederenvervoer op het spoor 

 

 

 

Geachte heer Maas, 

 

Brabantlaan 1 

Postbus 90151 

5200 MC ’s-Hertogenbosch 

Telefoon (073) 681 28 12 

Fax (073) 614 11 15 

www.brabant.nl 

IBAN NL86INGB0674560043 

 

 

Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

5 september 2017 

Ons kenmerk 

C2213509/4244941  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

G.T.M. (Gerben) Steenhof 

Telefoon 

(073) 680 85 27 

Email 

gsteenhof@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 16 augustus 2017, ingekomen op 17 augustus 2017, heeft u 

namens de PvdA fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Welk inbreng heeft de provincie Brabant geleverd bij het initiatief MORe 
tijdens het gesprek met de regio West Brabant? 
Antwoord: Wij hebben het project MORe een subsidie verleend van € 50.000 

in het kader van de regeling ‘Versterking bedrijventerreinen: pilot vraaggericht 

ontwikkelen West-Brabant’. De subsidie is verleend voor het aanstellen van een 

ketenregisseur die voor de hele regio West-Brabant en met name in de gebieden 

Moerdijk, Oosterhout en Roosendaal partijen bijeen brengt en de 

goederenpotentie per spoor in kaart brengt, om zodoende het spoorvervoer te 

stimuleren.  

 

2. Betekent het initiatief MORe ook een toename van goederenvervoer door 
West Brabant en zo, welke soorten vervoer mogen we dan verwachten? 
Antwoord: Het initiatief komt vanuit verschillende logistieke bedrijven. Het project 

richt zich enerzijds op de bedrijven die al gebruik maken van het spoor en deze 

voorziening verder willen ontwikkelen (betere service), anderzijds zijn er 

bedrijven die voornamelijk via de weg vervoeren en daar alternatieven voor 

zoeken. Wij hebben geen zicht op de soorten vervoer die via dit initiatief over 

het spoor afgewikkeld gaan worden. 

 

3. Wat is de mening van het college over een mogelijke toename? Wat 
verwacht het college dat het effect zal zijn voor geluidshinder en veiligheid? 
Antwoord: Evenals de Europese Commissie en het Rijk streven ook wij naar 

minder goederenvervoer over de weg en naar meer vervoer over water en 

spoor, daarmee bijdragend aan vermindering van de congestie en verbetering 
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van het milieu. Voor geluidhinder en veiligheid gelden wettelijke kaders van de 

Wet Geluidhinder en de Wet Basisnet. Eventuele verhoging van waarden moet 

binnen die kaders blijven. Het is de verantwoordelijkheid van ProRail op deze 

naleving toe te zien en zo nodig maatregelen te treffen. 

 

4. Biedt het initiatief MORe wellicht de mogelijkheid dat geluidsmaatregelen 
eerder getroffen kunnen worden? 
Antwoord: Het aanbrengen van geluidmaatregelen valt onder de 

verantwoordelijkheid van het Rijk. Daartoe is het MeerJarenProgrammaGeluid 

(MJPG) opgesteld. ProRail voert dit uit. In geval van meer vervoersbewegingen 

zal zij deze toetsen aan de wettelijke geluidplafonds en zo nodig maatregelen 

treffen. 

 

5. Welke initiatieven gaat het college ontplooien om te voorkomen dat een 
eventuele uitbreiding van het goederenvervoer geluidshinder en onveiligheid 
doet toenemen? 
Antwoord: Onder verwijzing naar de regelgeving zoals bij vraag 3 en 4 

aangegeven, zien wij vooralsnog geen aanleiding om extra initiatieven op te 

pakken. 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk ir. A.M. Burger 
 

 


